
Protokoll, Nationella ungdomsrådets sammanträde 16/6–2025 (digitalt)

Närvarande:
Erik Flink
Sara Högdahl
Hanna Karlsson
Amir Moghadam

1 § Inledning

Hanna inledde mötet med bibelord ur Första Timoteusbrevet och bön.

2 § Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

3 § Genomförda arrangemang

Sedan senaste mötet har det inte genomförts några arrangemang att rapportera från.

4 § Kommande arrangemang

Summercamp, Konfa, och scoutläger är under kontroll. Planering fortgår. Det är 48 anmälda 
till Summercamp.

5 § Information från programkontoret

Vikariat-tjänster för Elias och Sara ligger ute. Rekrytering pågår och det går bra.
Arbete med Strategi 2032 pågår.

6 § Hemsidan

Sara hade skickat ut material om ny hemsida för ungdomsverksamheten. 
Kommunikationsavdelningen har tagit fram ett förslag. Fokus ligger på att sidan ska vara 
lättillgänglig, och lättare att hitta på än i nuläget.

NUR ställer sig positiva förslaget och önskar att UNG-teamet tillsammans med 
kommunikationsavdelningen arbetar vidare enligt det. Arbetet beräknas kunna påbörjas 
inom kort. Den externa mediebyrå som anlitas av Frälsningsarmén kommer att hjälpa till 
med att utforma sidan och innehållet så det når ut till så många som möjligt. Löpande 
feedback under arbetets gång är välkommet.

I samband med uppdatering av hemsidan önskar programkontoret hjälp från NUR och 
scoutrepresentanterna med att fylla på med information och hålla den uppdaterad. Ett möte 
mellan UNG-teamet och NUR för att diskutera hur de bäst arbetar tillsammans, i denna och 
andra frågor, bör ske i början av hösten.

7 § FARM

a. Dokument

Planering för helgen fortgår. Ett preliminärt program har tagits fram.

Erik tillfrågar tilltänkt ordförande och informerar samtidigt om det ändrade konceptet. 
Därefter fortsätter vi kolla efter sekreterare. Ett par förslag finns.

Sara har begärt resultat och balansrapporter. Hon  kontrollerar även att tidigare protokoll är 
arkiverade på HK.

Erik tar kontakt med verksamhetsrevisorerna.

NUR bör föreslå verksamhetsrevisorer för nästa period. Ett par idéer finns. Sara tillfrågar. 

Sara har förberett ett utkast till dagordning baserat på den från förra FARM. Sara och Rafaela 
ordnar korta paus-aktiviteter. Vi önskar att hinna till och med rapporter före lunch och 
därefter ha de flesta beslutspunkter.

Erik kommer skicka nytt utkast av budgetförslaget.

Sara har tagit fram årsprogram som kommer att kompletteras, med bland annat Scouternas 
arrangemang, av Hanna.



Inga större ändringar planeras i verksamhetsplanen, men arbete med strategi och vision 
pågår på HK. Om det blir klart innan FARM kan planen behöva uppdateras för att bättre 
anpassas till nya visionen.

Sara har samlat rapporter till verksamhetsberättelsen. Erik kommer skriva ett förslag på övrig 
text. Verksamhetsberättelsen kommer senare att uppdateras med sommarens arrangemang.

Inbjudan har skickats till förra årets Konfa-deltagare. Årets Konfa-deltagare kommer få 
inbjudan på plats under Konfa-lägret.

Sista anmälan till FARM ändras till 12 september.

7 § Övriga frågor
Inga övriga frågor togs upp.

9 § Nästa sammanträde

Nästa sammanträde hålls digitalt 1 september kl. 19–20 med fokus på förberedelser
inför FARM.

10 § Avslutning

Mötet avslutades med att Amir bad.

Erik Flink
Sekreterare


